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رئیس اتاق بازرگانی اصفهان:

باید صدای واحدی از مطالبات بخش خصوصی منتشر شود

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: میتوان از ظرفیتهای شورای گفتوگوی دولت و بخش خصوصی استان استفاده

کرد تا صدای واحدی از استان در دولت شنیده شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، نشست رؤسای تشکل های اقتصادی ذیل اتاق بازرگانی اصفهان با حضور رئیس اتاق و مدعوین برگزار شد. در این نشست، امیر

کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان اظهار کرد: در دیداری که اخیراً اعضای اتاق های بازرگانی، تشکل های اقتصادی و فعالان بخش خصوصی با رئیس جمهور داشتند، مشکلات و

چالش های فعالان اقتصادی مطرح و تصمیمات خوبی نیز اتخاذ شد. از سوی دیگر دولت گلایه داشت که مطالبه واحدی از سوی بخش خصوصی مطرح نمی شود. به همین خاطر

نیاز است فعالان بخش با هماهنگی بیشتری نیازها و مطالبات خود را احصا و اولویت بندی کنند. در این راستا می توان از ظرفیت های شورای گفت وگوی دولت و بخش

خصوصی استان استفاده کرد تا صدای واحدی از استان در دولت شنیده شود.

وی ادامه داد: غیر از شورای گفتگو می توان از معاونت حقوقی رئیس جمهور نیز اصلاح قوانین مخل کسب وکار را پیگیری کرد. اگر هم صدا باشیم، می توانیم به نتیجه برسیم.

بارها با هم صدایی موفق شده ایم و این بار نیز با اتحاد می توانیم به موفقیت دست یابیم. ما از دولت درخواست داریم که شرایط ویژه ای برای واحدهای تولیدی ایجاد کند. چند

سال پیش، از استان ها خواسته شد که بسته حمایتی از تولید در شرایط بحرانی انرژی را تهیه کنند. مشکل اصلی فروش و تقاضا است و دلیل آن نیز زندگی سخت مردم ماست.

نیازهای اولیه مردم در اولویت قرار دارد و متأسفانه این مشکلات در مجمع مطرح می شود. باتوجه به اتفاقات جهانی و اراده ای که برای حل مشکلات وجود دارد، امیدواریم که

بتوانیم اقداماتی موثر انجام دهیم.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تأکید کرد: مالیات های جدید و قوانین اجتماعی و مالی به وضوح نشان دهنده این واقعیت است که در دنیا مالیات ها به طور متفاوتی اخذ می

شوند. ما با تورم بالا مواجه هستیم و درصد مالیات ها به ۴۰ درصد رسیده است. این محاسبات در مرکز پژوهش اتاق اصفهان انجام شده و در جلسه آینده درباره مالیات ها بحث

خواهد شد.

رضا صفوی، مدیر امور کمیسیون ها و تشکل های اقتصادی اتاق بازرگانی نیز گفت: از یک سال گذشته به این جمع بندی رسیدیم که با مرجع تأثیرگذاری یعنی معاونت حقوقی

ریاست جمهوری ارتباط بگیریم تا اگر بخشنامه ای بدون مشورت با بخش خصوصی صادر شد به ما اطلاع داده شود.

وی ادامه داد: در اتاق های بازرگانی و تشکلات باید به بلوغ مطالبه گری اثربخش برسیم، در خصوص مشکلاتی همچون ناترازی برق و موضوعات مالیاتی نیز مکاتباتی با استانداری

داشتیم و مطالبه گری برای رفع مسائل بخش خصوصی را به طورجدی انجام می دهیم.
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